
Artikel 44 vragen Beter voor Rijswijk

8 augustus 2023.

Op 7 augustus schreef wethouder Gijs van Malsen, geheel terecht,  op de site van de Gemeente 
Rijswijk dat wij ons blijven hardmaken voor een inclusief Rijswijk. Dat geld voor iedereen, dus ook 
voor mensen met een lichamelijke.

Beter voor Rijswijk krijgt klachten over de slechte bereikbaarheid van het Huis van de Stad vanwege 
het feit dat toegang voor bezoekers met een handicap vrijwel onmogelijk is vanwege de aanwezige 
trap. Aan de rechterkant is weliswaar een kleine lift beschikbaar, maar deze is onbruikbaar voor  
gebruikers met een aangepaste vervoermiddel.  

In het kader van zelfredzaamheid zou deze voorziening er gewoon moeten zijn.

Beter van Rijswijk heeft de volgende vragen:

Bent u bekend met deze ongewenste situatie?

Zo ja, op welke wijze heeft u hier op geanticipeerd?

Is het College bereid deze omissie te herstellen?

Zo nee, waarom niet?

Gelet op de urgentie, bent u bereid om op korte termijn tot een aanvaardbare oplossing te komen?

Zo nee, waarom niet? 
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